
 
 

                                    Notulen Dorpsraadvergadering 
Datum   13 september 2022 
Locatie   Dorpshuis 
Datum verslag  16 september 2022 
Kopie aan  Gemeente, B&W 
Volgende vergadering 11 oktober, 20.00 uur Dorpshuis 
 
Aanwezig: H. Jurriën, H. Ruhe, P. Beke, E. van Leeuwen, W. Boer, wijkagent F. van der Werff  
Afwezig   : S. Meulenbelt, R. Kreuzen (beiden op vakantie) 
Notulist   : W. Boer i.v.m. de vakantie van R. Kreuzen 
Opmerking: Om te voorkomen dat er in het GB een losse bijlage moet komen, is de opmaak van de 
notulen wat “krapper” dan gewoonlijk. In dit verslag wordt de Dorpsraad afgekort met DR. 
 
Meld u aan voor onze E-Nieuwsbrief, u bent dan altijd op de hoogte. Om de inwoners snel en goed 
te informeren zal de Dorpsraad steeds vaker via e-mail communiceren en zal er voor informatie 
verwezen gaan worden naar het platform www.nesaandeamstel.nl. In 2023 stopt de Huis aan Huis 
verspreiding van het Groene Blaadje. Op het Platform www.nesaandeamstel.nl kunt u zich 
aanmelden voor onze E-Nieuwsbrief, op de homepagina rechts onderin vindt u de aanmeldknop. 
 
2.  Opening / Mededelingen 
- De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 
- Hermann en Walter hebben de DR vertegenwoordigd tijdens het bezoek van de gedeputeerde    
  Cees Loggen aan Nes aan de Amstel d.d. 7 juli jl. Prettige bijeenkomst geweest. 
- Walter heeft namens de DR deelgenomen aan de workshop “Omgevingswet 2023” die de gemeente  
  gehouden heeft op 27 juni jl. Participatie is een belangrijk onderdeel van deze wet.  
 
3. Notulen De notulen van de vorige vergadering worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Dijkverbetering 
Inleiding. De Bewonerscommissie Dijkverbetering (BD) en Waternet geven een update van het 
project en de planning. De presentatie staat op www.nesaandeamstel.nl  onder Bewoners- 
commissies, Dijkverbetering. Waternet heeft ook een reactie gegeven op een publicatie in Het Parool 
waarin gesproken werd over financiële problemen bij het waterschap en vertragingen bij 
dijkverbeteringen. Het project Amsteldijk West is genoemd als voorbeeld van een project met 
vertraging. De reactie die is gegeven gaat alleen over het project Amsteldijk West. Ook wordt 
benadrukt dat de waterveiligheid op geen enkele manier in gevaar is of komt. De dijk voldoet (ook 
met vertraging) aan de gestelde eisen en normen. Het dijkverbeteringsproject Amsteldijk West is 
voorzien om afgerond te worden in 2026. Dat is na de oorspronkelijke termijn, maar binnen de 
termijn waarvoor de provincie Noord-Holland akkoord heeft gegeven. 

Waternet herkent zich niet volledig in de genoemde oorzaken voor de vertraging van het project 
Amsteldijk West; bezwaren, personeelstekort en corona. Juist om te voorkomen dat bezwaren 
zouden kunnen ontstaan en vertragend zouden kunnen werken, voert Waternet in de voorbereiding 
uitgebreid gesprekken met de omgeving. Tegelijkertijd is Waternet tegen inpassingsproblemen 



aangelopen bij nadere uitwerking van het ontwerp. Voor Waternet een reden voor een varianten 
heroverweging. Deze heroverweging is op de laatste twee bewonersavonden in Nes aan de Amstel 
besproken en toegelicht. 

Ook Waternet heeft capaciteitsproblemen door het niet kunnen invullen van vacatures. Het project 
Amsteldijk West heeft hier gelukkig geen last van gehad. Waternet heeft problemen gehad met de 
voortgang van projecten als gevolg van corona maatregelen. Door digitale technieken te 
introduceren heeft het team voor de Amsteldijk West vertraging zoveel mogelijk weten te beperken. 

Het project Amsteldijk West heeft geen financiële problemen. Voor Nes aan de Amstel is de 
verbeteringsvariant heroverwogen vanwege de geconstateerde problemen bij het inpassen van het 
ontwerp. Daarbij is een afweging gemaakt op basis van inhoudelijke argumenten, de kosten zijn 
uiteraard wel altijd onderdeel van de afweging. In het artikel wordt gesteld dat de Amsteldijk in 2010 
is afgekeurd, de toets ronde heeft in 2012 plaatsgevonden. Op diverse delen is de dijk afgekeurd op 
hoogte en stabiliteit. De dijk is nog wel veilig, maar voldoet niet meer aan de veiligheidsfrequentie 
(1:100 jaar). Daarom is de dijk opgenomen in de programmering en is een verbeterproject gestart. 

Besluit ontwerp dijkverbeteringsplan. De voorkeursvariant is gewijzigd naar een ophoging. Waternet 
zal het bestuur het besluit voorleggen om te kiezen voor een dijkverhoging. Om er zeker van te zijn 
dat de monumentale bomen bij de kerk behouden blijven, wordt er een maatwerkoplossing 
toegepast. Deze oplossing wordt in de volgende fase uitgewerkt, omdat dit een raakvlak heeft met 
het toekomstig wegontwerp. De iepen langs de Amstel worden zo veel als mogelijk behouden. De 
bomen die de ophoging niet overleven, worden verwijderd. Er worden een kleiner type bomen (max. 
12 meter hoog) voor terug geplant, de gemeente wordt hier als beheerder bij betrokken. Indien er 
bomen verloren zullen gaan, worden die gecompenseerd.  
 
Planning. De planning is om in december 2022 / januari 2023 een inloopavond te organiseren voor 
alle inwoners van het gebied Nes aan de Amstel. De BD / Waternet en DR houden hierover contact. 
 
Verkeersveiligheid / herinrichting van de dijk. De Dijkverbetering en de verkeersveiligheid op de dijk 
zijn losstaande projecten. Omdat voor de Dijkverbetering de weg open moet, kunnen er mogelijk wel 
activiteiten gecombineerd worden. De DR maakt op korte termijn een afspraak met de 
verantwoordelijke wethouder, de heer Raat, om ervoor te zorgen dat er budget gereserveerd wordt 
voor het verbeteren van de verkeersveiligheid en dan vooral in de 30 km/u zone. Op welke manier er 
invulling aan gegeven kan worden zal in nauw overleg met de gemeente en inwoners besproken gaan 
worden. 
 
Voorbereiding van de werkzaamheden. De aannemer moet aangeven hoe hij de werkzaamheden uit 
gaat voeren en ook hoe de overlast voor de bewoners beperkt wordt. Er komt vooraf een 
zogenaamde 0-meting van elk pand aan de dijk, zodat er geen discussie kan zijn over eventuele 
schade die eventueel ontstaat door de werkzaamheden. De DR geeft aan, dat zij nauw betrokken 
moet worden bij de voorbereidingen van de werkzaamheden zodat punten als bereikbaarheid, 
veiligheid en planning inhoudelijk goed besproken worden en vastgelegd worden. De DR is m.b.t. het 
onderdeel van de Dijkverbetering het 1e aanspreekpunt, uiteraard blijft de BD betrokken. 

Overlegstructuur. De driehoek Waternet / BD / DR functioneert goed. Deze blijft dan ook.  

Actiepuntenlijst 
Platform: Functioneert goed, 104 inschrijvingen voor de Nieuwsbrief. Werving van inschrijvingen gaat 
onverminderd voort, streven is 300. In het ontwikkelbudget is nog ruimte voor hostingkosten 2023 
en eventueel extra content i.v.m. de verkiezingen mei 2023. 



 
Snel Internet / Glasvezel: Helaas is het niet gelukt om in het gebied Nes aan de Amstel glasvezel te 
realiseren. Actiepunt wordt afgesloten en de Bewonerscommissie wordt opgeheven. 
 
De Zwarte Kat: De Raad van State heeft de aanpassing van het bestemmingsplan vernietigd. 
Gemeente, eigenaar en projectontwikkelaar zijn nu aan zet. Besloten is om op korte termijn een 
afspraak te maken met de wethouder mevrouw Gordon om te bespreken hoe nu verder en ook om 
haar te adviseren om een goede herstart te maken en direct alle betrokkenen aan tafel uit te 
nodigen. 
 
Pastoor van Zantenlaan 6: De gemeente kan geen duidelijkheid geven over de parkeerstatus. 
Besloten is dat de DR een brief stuurt naar de gemeente waarin we adviseren om officiële 
parkeerplaatsen aan te leggen, zodat er geen onduidelijkheid meer is.  
 
Grasveld bij Dorpshuis: Het initiële plan om het gras volledig te renoveren, inclusief drainage, is niet 
gerealiseerd. Staat bij de gemeente niet meer op de planning. Er zijn wel herstelwerkzaamheden 
uitgevoerd. Na enige discussie is besloten om het actiepunt te sluiten. Indien blijkt dat het veld 
onbruikbaar is bijv. door plassen, wordt het een nieuw actiepunt. 
 
Nieuwe bewoners  verwelkomen: Geen ontwikkelingen. 
 
Boetiekhotel: De gemeente is bereid om medewerking te verlenen aan het in procedure brengen van 
een wijziging van het bestemmingsplan ‘Landelijk Gebied’ om daarmee het voorgenomen bouwplan 
mogelijk te maken.  
 
Verlichting kerk: De initiatienemer, Bart Wesselingh, heeft aangegeven dat de apparatuur eind 
september geleverd wordt. Planning: de nieuwe ver- c.q. belichting is eind dit jaar operationeel. 
 
Veiligheid: Fred van der Werff geeft een toelichting op de prioriteiten en de capaciteit van de politie 
in Amstelveen. Handhaving is belangrijk maar staat onder druk, omdat er weinig capaciteit is. Het 
gebied Nes aan de Amstel wordt door de politie gezien als een veilig gebied zonder noemens-
waardige c.q. structurele problemen. Fred roept wel op om melding te maken van vandalisme, 
overlast en criminaliteit. Registratie is belangrijk om inzicht te krijgen. Het beleid is dat er gevraagd 
wordt bij een melding of er zelf al wat gedaan is, dat kan bijv. bij geluidsoverlast uiteraard niet bij 
zware incidenten. M.b.t te snel varen op de Amstel, de DR gaat de gemeente adviseren om 
snelheidsborden te plaatsen. De DR geeft aan dat ze graag meedenkt over hoe de inwoners van het 
gebied geïnformeerd kunnen worden over wet en regelgeving, maar dat de primaire taak van de DR 
is om de gemeente te adviseren, niet om de bewoners “op te voeden”.  
 
Verkeerssituatie Amsteldijk: De Smiley is operationeel, blijft tot 1-10 hangen. Structurele 
aanpassingen, vooral is het 30 gebied, zie Dijkverbetering. 
 
Kernenspel: Er is te weinig interesse bij een meerderheid van de DR om hier aan deel te nemen. 
Actiepunt wordt afgesloten. 
 
Beplanting rond de bomen: Wordt 2023. 
 
Woningtoewijzing aan Nessers: De DR heeft een brief gestuurd naar het college dat ze graag in 
gesprek wil over een voorrangspositie voor Nessers indien er een huurwoning beschikbaar komt. De 
secretaris doet navraag naar de status, het documentnummer is D22-266124.  
 
EHBO: Geen bericht meer van de EHBO vereniging ontvangen. Actiepunt wordt afgesloten. 



 
Kunstwerk: De DR heeft aangegeven bij de kunstenares dat we afzien om in gesprek te gaan over een 
eventuele  plaatsing. De realisatie heeft te veel onzekerheden. Actiepunt wordt afgesloten. 
 
Afspraak kerkbestuur: Hermann en Walter hebben op 4 oktober een afspraak met het kerkbestuur. 
Doel is om de wederzijdse aandachtspunten te bespreken en af te stemmen. 
 
Communicatie beleid operationeel maken: Dit verloopt goed. Actiepunt wordt afgesloten. 
 
Archief DR inzien: Henk en Pieter hebben op het gemeentehuis de stukken doorgenomen die er van / 
over de DR door de gemeente Amstelveen gearchiveerd zijn. Besloten is om een Ad Hoc Commissie 
op te richten die het materiaal gaat inventariseren en die voorstellen zal doen m.b.t. wat er mee 
gedaan kan worden. Er wordt een oproep geplaats in het groene Blaadje. Hanny Ekkelkamp heeft 
zich direct aangemeld. Vanuit de DR blijven Henk en Pieter betrokken. 
 
Kennismakingsafspraak met nieuw college: De DR heeft een brief gestuurd naar het nieuwe college 
met daarin de aandachtspunten voor de komende periode, de brief staat op het platform onder 
Nieuwtjes. Het is niet de verwachting dat er n.a.v. de brief een afspraak komt, ook omdat er op 
specifieke dossiers al afspraken gemaakt worden. Documentnummer D22-286429. 
 
Begroting 2023: Het budget Organisatiekosten wordt geïndexeerd. Het activiteiten budget is € 3,- 
per inwoner. Actiepunt wordt afgesloten. 
 
Oproep ervaringen OV: Er zijn geen reacties binnengekomen. Actiepunt wordt afgesloten. 
 
5. Binnengekomen stukken 
- Uitnodiging oogstfeest De Meent 16-09. Henk en / of Pieter zullen de DR vertegenwoordigen. 
- Uitnodiging Dorpswerk NH, NHPP 14-10. Hermann en Walter gaan en zorgen voor terugkoppeling. 
- Geluidsoverlast motoren. De DR ervaart dit niet als structurele overlast, dan ook geen actie. 
- Aanvraag voor Buurt BBQ.  De aanvraag van € 250,- incl. btw ter ondersteuning van de buurt BBQ  
  op 24-09 a.s. is akkoord. Walter zal dit bevestigen, financiële afhandeling verzorgt Ruben. 
- Standpunt DR m.b.t. boerenbedrijven in het gebied Nes aan de Amstel. Bart Wesselingh vraagt  
   aandacht voor de problematiek van de boeren in de Bovenkerkerpolder. De DR steunt dit en zal dit 
   onder de aandacht brengen bij wethouder Gordon. Walter zal dit bevestigen aan Bart Wesselingh. 
 
6. Rondvraag publiek 
- Het pontje bij Cor Portengen raakt in verval. Walter gaat navraag doen m.b.t. onderhoud. 
- De agenda wordt gemist in het GB. Uitgangspunt is dat de agenda in het weekend voorafgaand aan  
  de vergadering op het Platform geplaatst wordt. Door de vakantie van Ruben is dat deze keer niet  
  goed gegaan. Indien er ruimte is in het GB, wordt daarin ook de agenda opgenomen. 
- Geluids 
overlast Schiphol. De vraag is of er een meetpunt kan komen in Nes aan de Amstel om het  
  geluid te meten. Hermann geeft aan dat dat al een keer uitgezocht is en dat dat financieel niet  
  haalbaar is, de gemeente meent ook dat er al voldoende meetpunten zijn. 


